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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-04/2021 
Datum:  1. 6. 2021 

 
   

ZAPISNIK 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 1. 6. 2021, ob 17. uri, 

v Vili Vipolže 
 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana 
Kastelic, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, Romana Velišček, Denis Rusjan 
 
Opravičeno odsoten: Boris Šfiligoj, Goran Simčič, Damjan Birtič  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, 
Mojca Treplak, Boštjan Mljač - Golea, Mitja Skubin – urbanist, Metka Jug – Locus d.o.o., Miran Lovrič in Mitja Gorjan – 
Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d., Domen Prašnikar – Valior d.o.o.   
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Zaradi odsotnosti podžupana Gorana Simčiča, sejo vodi podžupan Žarko Kodermac.  
 
Dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 18. redne seje 
3. Potrditev zapisnika 2. izredne seje  
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
5. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
6. Spremembe in dopolnitve OPN Občine Brda 04 - Stališča do pripomb z javne razgrnitve 
7. Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo  
8. Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja odpadnih voda  
9. Odlok o Rebalansu I Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek  
10. Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda – prva obravnava  
11. Sofinanciranje začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami za šolsko leto 2021/2022 
12. Sklep o subvencioniranju dijaških vozovnic za šolsko leto 2021/2022  
13. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana  
14. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje   
15. Pobude in vprašanja svetnikov  
16. Realizacija sklepov 18. redne seje  

           
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 13 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 18. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 18. redne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 18. redne seje.  
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Ad 3.  
 
Potrditev zapisnika 2. izredne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 2. izredne seje.  
 
Na predlagana zapisnika ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 2. izredne seje.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 19. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 19. redne seje. 
 

Ad 5. 
 
Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
 
Letno poročilo predstavi Boštjan Mljač – GOLEA.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu ministrstvu. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti 
se sprejme tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2021. 
 
Župan Franc Mužič se zahvali za podano poročilo. Pove, da je Občina Brda z agencijo Golea do sedaj dobro sodelovala 
(energetska sanacija občinske stavbe, šole na Dobrovem in v Kojskem…) in prepričan je, da bo tudi v prihodnje tako.  
 
Silvana Peršoljo zanima ali je e-mobilnost tudi del programa agencije GOLEA.   
 
Boštjan Mljač pojasni, da je GOLEA v lanskem letu kar precej napora vložila v to, da bi poskusila prijaviti nov projekt 
tehnične pomoči Elena, ki je bil projektiran predvsem na področju trajnostne mobilnosti. Kasneje so ugotovili, da je ta 
program preveč ambiciozen in preširok in zato se niso odločili za to pot, tudi zaradi premajhnih namenskih sredstev s 
strani države.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in 
njihovih učinkih. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Spremembe in dopolnitve OPN Občine Brda 04 - Stališča do pripomb z javne razgrnitve 
 
Obrazložitev podata Mitja Skubin – urbanist in Metka Jug – Locus d.o.o..  
 
Zakon o prostorskem načrtovanju (ZPNačrt) v 50. členu predpisuje, da mora občina v postopku priprave občinskega 
prostorskega načrta omogočiti javnosti seznanitev z njegovim dopolnjenim osnutkom v okviru javne razgrnitve, ki traja 
najmanj 30 dni in v tem času zagotoviti tudi njegovo javno obravnavo.  
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Z namenom preprečevanja širjenja nalezljive bolezni Covid-19 je bilo gradivo javno razgrnjeno le v digitalni obliki na 
spletni strani Občine Brda, javna obravnava pa je bila zagotovljena tako, da je bila na spletni strani Občine Brda 
objavljena video predstavitev gradiva.  
Vprašanja vezana na razumevanje gradiva in podajanje pripomb je bilo možno zastaviti preko telefona v javno 
objavljenem terminu in v elektronski obliki 17. in 18. marca 2021 na elektronski naslov Občine Brda. Na pisno 
zastavljena vprašanja so bili pripravljeni odgovori in objavljeni na spletni strani Občine Brda dne 25.03.2021. 
V času javne razgrnitve so lahko vsi zainteresirani na razgrnjeno gradivo podali svoje pripombe. V tem času je občina 
prejela 8 pripomb. Občina je obravnavala vse prejete pripombe in do njih zavzela stališča, ter jih uredila v gradivu 
Stališča do pripomb z javne razgrnitve. 
 
Gradivo je obravnavala tudi Komisija za okolje in prostor na sestanku dne 26. 5. 2021. Komisija se je seznanila s stališči 
do pripomb javne razgrnitve in na večino stališč ni imela pripomb razen pri prvi pobudi. Glede na to, da gre za 
kmetijsko področje in iz velikosti parcele sodeč ne gre za veliko proizvodno, lokacija pa je umaknjena izven naselja, 
predlaga, da se ponovno razmisli o pripombi. 
Komisija za okolje in prostor je potrdila dokument Spremembe in dopolnitve OPN Občine Brda 04 - Stališča do 
pripomb javne razgrnitve, kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Silvan Peršolja pove, da so v Komisiji za okolje in prostor v zvezi s prvo pobudo razmišljali o tem, da je lokacija 
oddaljena od hiš in po opisu sodeč gre za hlev in ne za farmo. Meni, da bi morali na lokalnem področju ohranjati 
tradicionalnost, ne pa vse zavračati.   
 
Teja Jelina pove, da primer pozna in meni, da je za razmislit, kot je predlagal svetnik Silvan Peršolja.  
 
Župan Franc Mužič predlaga, da se postopek pelje naprej, kot je predvideno in da se zaradi pripombe k prvi pobudi 
zadeva ne ustavi, saj bi nato postopek samo podaljšala.  
 
Metka Jug pojasni, da v kolikor pristojno ministrstvo ne bi dalo pozitivnega mnenja k predlagani pobudi, se le ta takrat 
lahko izloči iz postopka.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Stališča do pripomb javne razgrnitve dopolnjenega osnutka sprememb 
in dopolnitev OPN Brda št. 4.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 
Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo 
 
Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo predstavijo Miran Lovrič – Vodovodi in 
kanalizacija Nova Gorica d. d. in Domen Prašnikar iz podjetja Valior d.o.o..  
 
Občinskemu svetu Občine Brda se v skladu z UREDBO o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/2012, 109/12, 76/17 in 78/19)  predlaga sprejem sklepa 
o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, ki ga je pripravil izvajalec javne 
službe oskrbe s pitno vodo Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. v mesecu marcu 2021 in je priloga k sklepu.  
 
5. člen UREDBE o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 
(Uradni list RS, št. 87/2012, 109/12, 76/17 in 78/19) določa, da ceno storitve posamezne javne službe za območje 
občine predlaga izvajalec z Elaboratom o oblikovanju cen storitev javne službe in jo predloži pristojnemu občinskemu 
organu v potrditev.  
 
Župan Franc Mužič pove, da so potekala usklajevanja glede cene storitev na nivoju vseh občin skoraj dve leti. Enotni so 
si bili, da je potrebno enotno ceno kar se da zadržati. Elaborate so potrdile že Občina Šempeter-Vrtojba, Občina Miren- 
Kostanjevica in Občina Renče-Vogrsko.  
 
Gradivo je obravnavala tudi Komisija za okolje in prostor na sestanku dne 26. 5. 2021 in dokument potrdila kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Teja Jelina prosi za dodatno pojasnilo glede podražitve v zneskih.  
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Miran Lovrič pojasni, da gre pri omrežnini za vodooskrbo za povečanje za 2,36 EUR, pri odvajanju za 0,52 EUR in pri 
čiščenju za 0,61 EUR.  
 
Vilko Prinčič prosi za pojasnilo glede motene vodo oskrbe v vasi Dolnje Cerovo.  
 
Miran Lovrič najprej pove, da so bili vsi vaščani od hišne številke 2 do 42 s strani podjetja Vodovodi in kanalizacija 
Nova Gorica d. d. pisno obveščeni o neprimernosti vode. Ko je prišlo do te napake so takoj začeli s sanacijo vodovoda 
oz. iskanjem razloga, zakaj je prišlo do spremembe okusa, saj je bila voda kot taka mikrobiološko neoporečna, 
spremenila pa je okus. Vzorce vode so poslali v pregled NIJZ v Maribor, saj v kolikor se spremeni okus, voda ni pitna. 
Sedaj je urejeno tako, da voda teče mimo rezervoarja direktno do prebivalcev in okusa ni več zaznati. Na uraden 
odgovor s strani zavoda še čakajo. Še vedno iščejo tudi razlog, zakaj je do tega prišlo. Ko bodo prejeli uraden odgovor 
bodo prebivalce vasi ponovno pisno obvestili.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda potrjuje ELABORAT o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, 
ki ga je izdelal izvajalec javne službe Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. v marcu 2021 in je priloga k 
temu sklepu.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 8.   

 
Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja odpadnih voda 
 
Elaborat o oblikovanju cen storitev javne odvajanja in čiščenja odpadnih voda predstavi Miran Lovrič – Vodovodi in 
kanalizacija Nova Gorica d. d..  
 
Občinskemu svetu Občine Brda se v skladu z UREDBO o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/2012, 109/12, 76/17 in 78/19)  predlaga sprejem sklepa 
o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja odpadnih voda, ki ga je pripravil izvajalec javne 
službe oskrbe s pitno vodo Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. v mesecu marcu 2021 in je priloga k sklepu.  
 
5. člen UREDBE o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 
(Uradni list RS, št. 87/2012, 109/12, 76/17 in 78/19) določa, da ceno storitve posamezne javne službe za območje 
občine predlaga izvajalec z Elaboratom o oblikovanju cen storitev javne službe in jo predloži pristojnemu občinskemu 
organu v potrditev. 
 
Gradivo je obravnavala tudi Komisija za okolje in prostor na sestanku dne 26. 5. 2021 in dokument potrdila kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Miran Lovrič poda dodatno pojasnilo in sicer največ sprememb je pri omrežnini za čiščenje za 0,67 EUR, pri omrežnini 
za odvajanje za 0,57 EUR in pri omrežnini greznice za 2,46 EUR. Do spremembe je prišlo tudi pri storitvah čiščenja.  
 
Mitja Gorjan pove, da je pri omrežnini za čiščenje ključno to, da se breme omrežnine razdeli na vse porabnike enako.  
 
Dušan Bevčar opozori na to, da v vasi Šmartno večkrat zaudarja iz čistilne naprave, predvsem pred dežjem in to kar na 
dveh lokacijah.  
 
Mitja Gorjan pojasni, da je bila čistilna naprava rekonstruirana ob izgradnji vodovoda. Iz odvzetih vzorcev smradu ne 
zaznavajo, možno pa je, da pride do preobremenitve (turistična obremenitev, vinarji,…).  
 
Silvan Peršolja pove, da tam iz nekega razloga občasno izpira dež na koncu sita, kar se razlije po cesti. V kolikor bi bil 
urejen odtok ob cesti bi bila zadeva rešena. Ni pa to glavni vzrok.           
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda potrjuje ELABORAT o oblikovanju cen storitev javne službe odvajana odpadnih 
voda, ki ga je izdelal izvajalec javne službe Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d. v marcu 2021 in je 
priloga k temu sklepu.  

2. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 9. 
 
Odlok o Rebalansu I Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek 
 
Rebalans I Proračuna Občine Brda za leto 2021 predstavi Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna oz. spremembi proračuna niso bila znana ter 
zahtevajo spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in 
odhodkov. Prihodki se povečujejo za 2,83 %, odhodki pa za 5,77 %. 

 
Zmanjšanje koncesijske dajatve od posebnih igre na srečo za 207.000 Eur, vezani na situacijo epidemije;  

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na dediščine in darila za 20.000 Eur; povečanje prihodka od drugih 
najemnin za 47.000 Eur. V letu 2021 smo prevrednotili javno infrastrukturo in s tem znižali prihodek iz naslova 
najema infrastrukture za 48.000 Eur, hkrati pa smo predvideli prihodek iz naslova najema za vzpostavitev 
širokopasovne infrastrukture v znesku 95.000 Eur. Skupni znesek prihodkov je planiran v znesku 377.000 Eur;  

• Povečanje prihodka od nadomestila za dodelitev služnostne pravice in stavbne pravice iz naslova služnosti za 
potrebe vzpostavitve širokopasovne infrastrukture (optika) za 55.000 Eur;  

• Povečali smo prihodke iz naslova drugih izrednih nedavčnih prihodkov in se nanašajo na covid dodatke iz 
prejšnjega leta prejete s strani države ter sredstva iz naslova dedovanja po pokojni osebi, za katero smo 
doplačevali oskrbo;  

• Povečanje prihodka prejetih donacij v višini 8.000 Eur za sofinanciranje igral;  

• Povečanje prihodkov iz naslova novih prodaj v znesku 7.146 Eur in sicer: prodaja kmetijskega zemljišča v Kozani 
ter prodaja stavbnih zemljišč v Šmartnem, Vedrijanu in Brezovku;  

• Povečanje transfernih prihodkov za 207.253 Eur: z letošnjim letom na podlagi Zakona o finančni razbremenitvi 
občin, se bodo sredstva za uravnoteženje razvitosti občin nakazovala kot tekoči transfer (ni več povratnih in 
nepovratnih sredstev ZFO), planirana v višini 371.135 Eur; 24.000 Eur smo predvideli sredstva s strani države za 
covid dodatke ter 59.841 Eur s strani države za projekt Obnova gradu Dobrovo;  

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz prejšnjih let v skupni višini 
548.337,22 Eur;  

• Zmanjšanje postavk: izdatki za reprezentanco ob prireditvah ob občinskem prazniku in državnem prazniku za 
5.000 Eur; nakup prevoznih sredstev za 5.200 Eur - v začetku leta smo prvo vozilo nabavili, za drugo pa 
nameravamo kandidirati na razpis Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve, ki je predviden v jesenskem 
času;  

• Povečanje postavk: poslovni prostori za 8.400 Eur; plače občinske uprave za 16.300 Eur in plače režijskega obrata 
za 13.000 Eur; skupna občinska uprava – materialni stroški za 2.000 Eur; priprava razvojnih projektov za 12.000 
Eur - stroški vezani na Terme Brda (idejne zasnove, filmi,…..); razvoj turistične infrastrukture za 6.100 Eur; urejanje 
ekoloških otokov za 13.700 Eur; prostorski dokumenti za 27.000 Eur namenjena za pripravo OPPN Šmarno; nakup 
medicinskih aparatov za 2.000 Eur namenjena občanom za sofinanciranje cepljenja proti klopnemu 
meningoencefalitisu; Investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov za 5.000 Eur za izvedbo nujnih del 
na objektih kot tudi za izvajanje izboljšav in dograditev objektov zaradi zagotavljanja prostorov za izvajanje 
športnih aktivnosti; Investicije in investicijsko vzdrževanje vrtcev za 10.000 Eur za nabavo dodatne opreme v 
jasličnih oddelkih in za večji oddelek v Biljani; upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest za 25.000 Eur, 
nanaša se na izvajanje pregledniške službe in tekočega vzdrževanja; makadamske ceste za 50.000 Eur, nanaša se 
na manjša in večja popravila makadamskih cestišč; upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov za 4.000 
Eur, nanaša se na igrišče v športnem parku Rio Kojsko, in sicer za utrditev terena, za nabavo mivke in platna za 
pokritje igrišča;  

• Povečanje postavke Javni razvod za turizem, kulturo, mladino in šport za 58.000 Eur: povečajo se stroški plač 
zaradi zaposlitve osebe preko programa javnih del, ki je bil odobren na razpisu Zavoda za zaposlovanje; za čiščenje 
pohodnih poti (pohodna pot Julijana in Briške pohodne poti) se nameni za čiščenje in urejanje poti 2x na leto 
(spomladi in jeseni), povečajo se stroški sodelovanja s Skupnostjo Julijskih Alp – delež stroškov za sodelovanje pri 
dodatnih predvidenih aktivnostih za leto 2021 se poveča; za nabavo opreme apartmajev v Vili Vipolže (v letu 2021 
bo ZTKMŠ začel oddajati apartmaje v Vili Vipolže in tako povečeval lasten tržni delež prihodkov), za nabavo novih 
računalnikov za briško butiehco in zaposlene; za projekt Giro d'Italia se nameni 40.000 Eur proračunskih sredstev. 
Zavod je z navedenim projektom kandidiral tudi na državni razpis, višina sofinanciranja še ni znana;  

• Nove postavke: Turistično urejanje Brd v višini 5.000 Eur, gre za nakup opreme po projektu "Utrinkovalnice na 
Brda" (panoramskih opazovalnic); Vzpostavitev kolektivne blagovne znamke destinacije Brda v višini 13.000 Eur, 
gre za povezovanje osnovne dejavnosti na področju kmetijstva in turizma; Digitalna orodjarna mislečega mesta – 
IoT DOMM, katere namen je uvajanje inovativnih rešitev na področju digitalizacije občin in je planirana v višini 
1.624,13 Eur;  
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• Uskladitev postavk: sredstva za nakup druge opreme in napeljav za javne površine v Šmartnem smo prenesli iz PP 
16050 na PP 16052 ter sredstva za nakup opreme in napeljav in obnove za ostale javne površine smo prenesli iz 
PP 16051 na PP 16053.  

 
Silvana Peršoljo zmoti povečan znesek pri proračunski postavki Javnega zavoda ZTKMŠ Brda, saj zavod izvaja manj 
dejavnosti, predvsem zaradi COVID situacije. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je bilo pri pripravi proračuna potrebno določena sredstva odvzeti in je tako bilo zavodu že 
na začetku odvzetih 100.000 EUR. Sedaj se je sredstva povečalo iz naslova novih aktivnosti. 
Sredstva za Giro d'Italia (pogodba v višini 50.000 EUR + DDV) se je preneslo na zavod, saj je tudi zavod bil glavni 
organizator in bo tudi uveljavljal sredstva s strani prijave na razpis STO, s strani katerega naj bi prejeli cca 25.000 EUR. 
Znesku iz pogodbe je potrebno prišteti še ostale stroške enotna podoba, okraševanje trase, stroški s prostovoljci, 
zapora ceste, promocijski materiali, oglaševanje itd. 
Na podlagi projekta Brda Collio – utrinkovalnice, je bilo na kolegiju župana dogovorjeno, da tudi občina poleg vseh 
ponudnikov pristopi k sodelovanju in nakupi utrinkovalnice v vrednosti 5.000 EUR.  
ZTKMŠ pelje tudi 2 razpisa: LAS in STO za promocijo. Iz naslova dveh projektov morajo na ZTKMŠ Brda zagotavljati tudi 
delež lastnih sredstev, ki je že znotraj obstoječega proračuna in za slednje ustanoviteljice ni prosila za povečanje 
transferja. 
Sedaj je prišel tudi čas, ko ZTKMŠ Brda lahko začne tržit apartmaje v Vili Vipolže. V sled navedenega so potrebne 
izboljšave oz. nakup opreme (glede na zvezdični sistem).   
S projektom Julijske Alpe, v katerem sta občina in zavod vključena že 3 leta, se vsako leto izvajajo neke nove aktivnosti, 
sprejet je razdelilnik koliko sredstev pripada vsaki občini in v letošnjem letu se je budget pogodene obveznosti 
povečal. 
Ker je v Brdih veliko turistov in občasno so določene pohodne poti zaraščene, je namenjenih dodatnih 4.000 EUR za 
dodatno čiščenje pohodnih poti (prej 1x letno, sedaj 2x letno + čiščenje nove Juliana Trail). 
ZTKMŠ Brda se je prijavil tudi na javno povabilo Zavoda RS za zaposlovanje za dodatno kadrovsko pomoč in zaposlil 
osebo preko javnih del, vendar glede na stopnjo brezposelnosti v občini je znesek refundacije s strani Zavoda RS za 
zaposlovanje nekoliko nižji, zato je potrebno zagotoviti več lastnih sredstev.    
     
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Rebalansu I. Proračuna Občine Brda za leto 2021, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj.  

  
Ad 10. 

 
Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda – prva obravnava 
 
Predlog odloka predstavi Beti Kumar.  
 
Občina Brda je Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda sprejela v letu 2012 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 15/2012). Glede na spremembe pravne podlage, ki so bile leta 2013 in leta 2020 s 
strani Evropske komisije sprejete, smo se odločili, da pripravimo nov odlok, ki je usklajen s trenutno veljavno 
zakonodajo na tem področju. 
Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini Brda določa namen, pogoje, upravičence, 
postopke dodeljevanja finančnih spodbud, ukrepe za razvoj podjetništva ter nadzor nad porabo dodeljenih sredstev. 
Namen Odloka je vzpostavitev učinkovitega podpornega okolja za potencialne podjetnike in delujoča podjetja v vseh 
fazah njihovega razvoja, povečanje možnosti za ustanavljanje novih podjetij, spodbujanja njihove rasti in ustvarjanje 
novih delovnih mest ter spodbuditev povezovanja med raziskovalnimi in izobraževalnimi organizacijami ter 
gospodarstvom. 
Na podlagi sprejetega Odloka bo Komisija za gospodarstvo v posameznem javnem razpisu določila, kateri ukrepi bodo 
predmet sofinanciranja. 
V proračunu za leto 2021 je namenjenih 50.000 Eur za dodeljevanje finančnih spodbud za razvoj podjetništva v Občini 
Brda. 
Odlok sta pregledali in potrdili Komisija za gospodarstvo in Statutarno pravna komisija. Tehnične pripombe Statutarno 
pravne komisije so bile upoštevane. 
 
Silvan Peršolja pove, da je vsebinsko odlok ustrezen, motijo pa ga navedbe »Komisija za gospodarstvo« in »komisija«. 
Zanima ga, kdo je pristojni organ za odločanje.  
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Anita Manfreda pojasni, da je bil odlok poslan v potrditev na pristojno ministrstvo in da morajo biti za to uporabljene 
ustrezne dikcije. Gre za standardne odloke s predpisanimi navedbami.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v 
Občini Brda, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog odloka 
v prvi obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo odloka v drugi obravnavi bilo enako 
besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme odlok na isti seji tako, da se prva in 
druga obravnava predloga odloka združita. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud za razvoj podjetništva v 
Občini Brda. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 11. 

 
Sofinanciranje začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami za šolsko leto 2021/2022 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
S strani OŠ Alojza Gradnika Dobrovo je Občina Brda prejela prošnjo, da bi tudi v šolskem letu 2021/2022 financirala 
stroške polne zaposlitve delavca natančneje začasnega spremljevalca, ki bi nudil pomoč učencu z izrazitimi vedenjskimi 
težavami.  
 
Enako je Občina Brda s strani OŠ Kozara Nova Gorica prejela prošnjo, da bi tudi v šolskem letu 2021/2022 zagotavljala 
enega spremljevalca, s polno zaposlitvijo, in sicer za otroka z lažjo motnjo v duševnem razvoju, s težko izgubo sluha, 
gre za dolgotrajno bolnega otroka in z zmerno gibalno oviranostjo. 
 
Osnovni šoli navajata, da so stalni spremljevalci za otroke s posebnimi potrebami nujno potrebni, saj poskrbijo, da ti 
učenci zaradi svojega posebnega zdravstvenega stanja niso še dodatno prikrajšani in hkrati celemu razredu omogočijo, 
da pouk lahko poteka nemoteno. 
Spremljevalca ne dobijo vsi otroci, ki bi ga potrebovali, pa čeprav jim je tovrstna dodatna pomoč zagotovljena v 
pravnomočnih odločbah o usmeritvi otrok, ki jih na podlagi mnenja strokovne komisije izda Zavod RS za šolstvo, šola 
pa nato izvaja s pomočjo individualiziranih programov. Šola lahko namreč stalnega spremljevalca zaposli le, če ji ga 
posebej odobri Ministrstvo za izobraževanje.  
 
Po zakonu o usmerjanju otrok s posebnimi potrebami (ZUOPP) za obravnavana dva otroka spremljevalci niso 
predvideni. Dobijo jih namreč le slepi ter težje in težko gibalno ovirani otroci. Vsem drugim – dolgotrajno bolnim, 
slabovidnim in avtističnim otrokom ter otrokom s čustvenimi in vedenjskimi motnjami – lahko na šolah po ZUOPP 
zagotovijo le začasnega spremljevalca, financiranje katerih morajo zagotoviti šole same, z zaposlenimi na šoli in s 
pomočjo lokalne skupnosti. 
 
Občina Brda s sprejetjem predlaganega SKLEPA bi zagotavljala: 

• Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo nadaljevanje kritja stroškov enega spremljevalca, in sicer v obsegu 
dejanskih stroškov zaposlenega, kar vključuje bruto plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust.  Šola 
ocenjuje, da bo znašal obseg potrebnih sredstev za šolsko leto 2021/2022 v višini 16.800 Eur; 

• Osnovni šoli Kozara Nova Gorica nadaljevanje kritja stroškov enega spremljevalca, in sicer v obsegu dejanskih 
stroškov zaposlenega, kar vključuje bruto plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust. Šola ocenjuje, da 
bo znašal obseg potrebnih sredstev za šolsko leto 2021/2022 v višini 16.200 Eur.   
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda bo Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov 
zaposlitve: 

• enega delovnega mesta - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu z izrazitimi 
vedenjskimi težavami. 

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2021/2022, in sicer v odboju od 1. septembra 
2021 in najdlje do zaključka pouka v šolskem letu. 
2. Občina Brda bo Osnovni šoli Kozara Nova Gorica zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov 

zaposlitve: 

• enega delovnega mesta - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu z lažjo motnjo 
v duševnem razvoju, s težko izgubo sluha, dolgotrajno bolnemu otroku in z zmerno gibalno 
oviranostjo. 

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2021/2022, in sicer v odboju od 1. septembra 
2021 in najdlje do zaključka pouka v šolskem letu. 
3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 12. 

 
Sklep o subvencioniranju dijaških vozovnic za šolsko leto 2021/2022 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Subvencioniranje dijaških vozovnic je ena od oblik socialne pomoči, ki jo Občina Brda nudi družinam in posameznikom. 
Subvencioniranje dijaških vozovnic nima samo socialni vidik, ampak tudi ekonomski in varnostni: 

- večja prometna varnost dijakov, 
- zmanjšana uporaba zasebnih prevoznih sredstev in povečana uporaba javnih, 
- sprostitev brezplačnih parkirnih mest v Novi Gorici, 
- zmanjšan promet in izpušni plini v mestu. 

V Zakonu o prevozih v cestnem prometu (ZPCP-2) je določeno, da o pravici do subvencioniranega prevoza dijakov z 
javnim potniškim prometom odloča ministrstvo, pristojno za promet, v skladu s Pravilnikom o izvajanju 
subvencioniranega prevoza. 
Občina Brda bi na podlagi sprejetega Sklepa o subvencioniranju dijaških vozovnic za šolsko leto 2021/2022 še naprej 
nudila dodatno subvencijo pri nakupu dijaških vozovnic. Dijaku bi se na podlagi obrazca (vloge za subvencioniranje 
mesečne vozovnice) pri blagajni obračunal popust od končne cene vozovnice, ki jo plača dijak. Končna cena pomeni, 
da so od polne cene že odbite subvencije ministrstva in morebitni popusti prevoznika. Končna cena vozovnice je 
odvisna od razdalje in tudi od tega, ali dijak prejema štipendijo ter možnosti bivanja v dijaškem domu.  
V prihajajočem šolskem letu 2021/22 naj bi cene avtobusnih mesečnih vozovnic ostale enake kot v preteklem letu, 
torej za 1. razred oddaljenosti (od najmanj 5 km do vključno 60 km v eno smer) znaša mesečna vozovnica 25 Eur, 
petmesečna 112,50 Eur in letna 200,00 Eur.  
Nakup vozovnice nekaterim dijakom oz. družinam predstavlja velik strošek, zato predlagamo Občinskemu svetu 
Občine Brda, da tudi za šolsko leto 2021/2022 sprejme Sklep o subvencioniranju dijaških vozovnic v višini 40 %, kar 
predstavlja 10 Eur pri mesečni vozovnici. 
Sredstva za ta namen so že predvidena na proračunski postavki 19025 - Regresiranje prevozov dijakov iz kraja bivanja 
v šolo in nazaj, in sicer v višini 13.000 Eur. V preteklem šolskem letu je septembra 71 dijakov nabavilo letno vozovnico, 
25 dijakov je dvakrat nabavilo mesečno vozovnico. Zaradi epidemije COVID-19 je sledilo petmesečno izobraževanje 
dijakov od doma, tako da prodaja vozovnic se ni izvajala, pa tudi trenutno še ni znano, ali bo veljavnost letnih vozovnic 
podaljšana. Doslej tekom šolskega leta je bilo iz tega naslova tako koriščenih 6.958,00 Eur.       
 
Na glasovanje je bil dan soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda zagotavlja v šolskem letu 2021/2022 (od 1. 9. 2021 do 30. 6. 2022) sredstva za 
subvencioniranje nakupa dijaških vozovnic v višini 40% od zakonsko določene cene subvencionirane 
vozovnice oz. končne cene vozovnice, ki jo plača dijak.  
Subvencija nakupa vozovnice velja za dijake s stalnim prebivališčem v Občini Brda. Vozovnico kupijo pri 
izvajalcih prevoza v javnem linijskem prevozu potnikov v cestnem prometu in železniškem prevozu. 

2. Z izvajalci prevoza iz prve točke tega člena se sklene dogovor o načinu in obsegu zagotavljanja 
proračunskih sredstev za subvencioniranje dijaških mesečnih vozovnic v šolskem letu 2021/2022. 

3. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 13. 
 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je pridobila lastništvo nad parcelami 1302/18, 1302/22, 1302/26 vse k. o. Biljana, v poslovni coni Dobrovo. 
Navedene nepremičnine niso zaznamovane kot javno dobro.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobijo status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnine z ID znakom:  

• parcela 2285 1302/18 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2285 1302/18 (ID 7054116), 

•  parcela 2285 1302/22 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2285 1302/22 (ID 7054133), 

• parcela 2285 1302/26 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2285 1302/26 (ID 7054137), ki so v 
lasti Občine Brda. 

2. Nepremičnine iz 1. točke tega sklepa pridobijo status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 
Občine Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. 
Po pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 14. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje  
 
Dušan Bevčar z odgovori ni zadovoljen.  
 
Kar se tiče nogometnega igrišča v Vipolžah pove, da se je že v letu 2019 vedelo, da 200.000 EUR sponzorskih sredstev, 
ne bo, sedaj pa so izgovori zaradi COVID situacije. Sam bi želel odgovor župana, kaj se bo zgodilo z igriščem.  
 
Glede športne dvorane pove, da obstoječa šolska telovadnica ni primerna za marsikateri šport. Za zgled pove primer 
izgradnje telovadnice v občini Miren – Kostanjevica. S projektom so pričeli v letu 2017. Prejeli bodo nepovratna 
sredstva in za cca 1 mio EUR zgradili telovadnico.  
 
Poda pa še predlog, da bi se občinskemu svetu omogočilo, da bi podali pobude in vprašanja nekaj dni pred sejo in na 
sami seji že prejeli možne odgovore.  
 
Žarko Kodermac pojasni, da je podajanje pobud in vprašanj svetnikov urejeno s Poslovnikom Občinskega sveta Občine 
Brda.  
 

Ad 15. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
1. Predlaga, da se pri izvozu na glavno cesto s strani Zdravstvenega doma na Dobrovem postavi obcestno ogledalo.  
2. Glede na to, da je ob določenih dnevih zaradi zasedenosti vseh ambulant, parkirišče pri zdravstvenem domu na 

Dobrovem polno predlaga, da se uredi stopnice do parkirišča ob marketu. Predlaga, da bi zdravstveno osebje 
puščalo svoje avtomobile na zgornjem parkirišču, parkirišče pri zdravstvenem domu pa bi bilo na razpolago tistim, 
ki bi potrebovali zdravstvene usluge.  

 
Silvan Peršolja 
1. Pred pokopališčem v Šmartnem je polomljena ograja, ki bi jo bilo potrebno čim prej urediti, saj gre za neko 

rezervno parkirišče za obiskovalce vasi Šmartno.  
2. Pri zadnjem odvozu azbestnih odpadkov se je odpeljalo samo prijavljene količine odpadkov, vendar je še nekaj 

večjih količin azbestnih odpadkov, ki se nahajajo ob raznih sprehajalnih poteh, za katere pa se lastniki zemljišč ne 
zmenijo. Predlaga, da se jih obvesti.  

3. Predlaga, da bi se na sejah občinskega sveta zaradi hitrejše obravnave gradiva, izvajale projekcije.  
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Teja Jelina 
Daje pobudo za razpravo in sicer glede na pridobljene dopise predstavnic ustanovitelja v Svetu zavoda OŠ Alojza 

Gradnika Dobrovo in članka v Primorskih novicah. V svetniški skupini SDS se sprašujejo, ali je g. župan pozabil katere so 

njegove pristojnosti, ali jih je mogoče namerno oz. zavestno prekoračil. V dopisih in priporočilih KPK je bilo javno 

zapisano, da je podaja mnenja h kandidaturi ravnatelja izključno v domeni občinskega sveta. Zanima jih, zakaj župan ni 

upošteval mnenja občinskega sveta in podal svoje dodatno, nasprotujoče mnenje od občinskega sveta, ki je takrat za 

oba kandidata glasoval, da kandidata nista primerna. S tem dejanjem smatrajo, da je župan ravnal nezakonito, v 

neskladju s svojimi pristojnostmi, predvsem pa jih žalosti oz. smatrajo, da je ravnal nespoštljivo do občinskega sveta, ki 

ga zastopa.      

 

Predsedujoči pojasni, da se navedeno lahko sprejme kot pobudo, v kolikor pa bi želela razpravo, bi morala podati 
predlog za spremembo dnevnega reda pri obravnavi točke o sprejemu dnevnega reda seje.  
 
Dušan Bevčar 
1. Kdaj se bo v Brdih pripravilo strategijo kolesarskih poti?   
2. Koliko evropskih sredstev in za katere projekte je bilo izkoriščenih v letih 2018 – 2020? 
3. Zanima ga, zakaj ni nobene koordinacije v tako majhnem prostoru, kot so Brda, glede izvedbe raznih dogodkov. 

Npr. 12. 6. 2021 so istočasno potekali Dnevi odprtih kleti in Kolesarska dirka po Sloveniji.   
 
Vilko Prinčič povabi vse prisotne na proslavo ob Dnevu državnosti ob 30. obletnici samostojne Slovenije, ki bo 24. 6. 
2021 v Gornjem Cerovem.  
 

Ad 16. 
 
Realizacija sklepov 18. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 18.51.    
 
 
 
         Zapisničarka                                         Predsedujoči                                Direktorica občinske uprave  
    Mateja Ambrožič                                               Žarko Kodermac                                            Anita Manfreda 


